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INTERPELACJA 

Dotyczy: Ujednolicenia tablic Systemu Identyfikacji Miejskiej. 

Szanowny Panie Prezydencie. 

Działając na podstawie art. 24 pkt. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U.2024.609 t.j.), zwracam się do Pana Prezydenta z zapytaniem dotyczącym 

ujednolicenia tablic Systemu Identyfikacji Miejskiej. 

Jednolite i umieszczone w widocznym miejscu tablice z nazwą ulicy ułatwiają 

odnalezienie konkretnego budynku, miejsca czy też ułatwiają orientację w okolicy. Są też 

ważne dla służb ratunkowych, kurierów bądź dostawców wykonujących zlecenia. 

W niektórych miejscach Zgierza można zaobserwować, że są one umieszczane tylko 

w miejscach najdogodniejszych do ich zamontowania, które niekoniecznie są miejscami 

docelowymi, gdzie powinny się znajdować bądź co gorsza nie ma ich wcale. 

W związku z zaistniałą sytuacją chciałbym skierować do Pana Prezydenta następujące 

zapytania: 

1. Czy w Zgierzu istnieje jakiś System Identyfikacji Miejskiej, w którym opisany jest sposób 

i wzór oznakowania ulic tablicami adresowymi? 

2. Czy tablice wykonywane są według konkretnego wzoru odnośnie kolom, kształtu czy 

czcionki oraz miejscem ich umieszczania w granicach skrzyżowań i ulic tj. umieszczenie na 

elewacji, umieszczenie na istniejącej infrastrukturze technicznej bądź tablice wolno stojące 

na konstrukcji wsporczej? 



3. Czy dokonywane są systematyczne przeglądy ulic, w celu wyeliminowania tablic 

nieczytelnych, uszkodzonych oraz w celu uzupełnienia tablic w przypadku ich braku? 

Z wyrazami szacunku, 
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